
1 

 

Zápis č. 10 

ze zasedání zastupitelstva obce konaného dne 26. 9. 2024 v 19.00 hodin v zasedací místnosti Ob.Ú 

v Dolních Hořicích. 

 

Přítomno: 11 členů 

Omluveni: pí Čápová, p. Hladík, p. Filip 

Jednání zahájil starosta p. Pavel Rothbauer, konstatoval, že je přítomna nadpoloviční většina členů 

zastupitelstva a zastupitelstvo je usnášeníschopné. 

 

 K zápisu z minulého jednání nebylo připomínek. 

 

Zapisovatelem byl jmenován p. Seidl, ověřovateli zápisu byli navrženi p. Rosol a pí Kořínková 

Ověřovatelé zápisu byli schváleni.  Pro:11  Proti: 0   Zdržel: 0 

 

Zastupitelstvo bylo seznámeno s programem jednání: 

1. Zahájení 

2. Zpráva o činnosti 

3. Žádosti 

4. Různé 

5. Závěr 

 

Program byl schválen.  Pro:11  Proti: 0   Zdržel: 0 

 

 

2. Zpráva o činnosti 

Vážení přítomní, dovolte mi, abych Vás v krátkosti seznámil se zprávou o činnosti obce za 

poslední období. Obec se zabývala vyřizováním žádostí na posudky občanů naší obce pro potřeby 

policie ČR, soudů a soc. správy. 

 

Vzhledem k příznivému počasí probíhaly práce v lesích, zejména vyžínání trávy. Dále 

probíhaly práce na údržbě obce, úprava veřejných prostranství v jednotlivých částech obce zejména 

sekání trávy a údržba zeleně. Vzhledem k teplému a vlhkému počasí jsme po celé letní období měli 

plno práce s vyžínáním trávy v jednotlivých částech obce. 

 

V minulém zasedání jsem vás informoval o bezúplatném převodu automobilu – mikrobus VW 

transportér pro potřeby obce, které jsme jin z Olomouce přivezli, jsou vyřízení veškeré formality o 

převodu vozidla. Nyní probíhají drobné opravy, aby se mohlo dojet na technickou kontrolu a vozidlo 

přihlásit do evidence vozidel.   

 

Rada obce se zabývala peticí občanů ohledně výstavby skladu v Lejčkově. Rada se s touto 

peticí neztotožnila.  

 

Obec za účasti projektanta pana Mládka, pana Lhotky, pana Seidla, pana Hladíka a starosty 

obce se sešla v Lejčkově za účelem možnosti výstavby skladu na pozemku pana Lhotky. Tento 

pozemek viz. vyjádření pana Mládka. 

 

Stavební úřad v Chýnově přerušil stavební řízení a vyzívá obec, aby nejpozději do 31.12.2024 

předložila ve vazbě na podané námitky 

1 – studii zastínění sousedních pozemků  

2 – studii hlukovou 

3 – vizualizaci stavby skladu vzhledem k sousedním stavbám 

4 – hydrogeologický posudek k prokázání dostatečné kapacity navrženého vsaku dešťových 

vod 
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Na stavební úřad dorazily tři námitky od občanů, kteří sousedí s parcelou stavby. Tyto námitky 

byly dosti rozsáhlé a stavební úřad požaduje doplnit výše uvedené studie. 

  

Minulé zasedání jsme schválili nákup zemědělské půdy v Mašovicích, nákup byl provedené a 

pozemky jsou zapsané na listu vlastnictví obce. 

 

V Prasetíně došlo již podruhé k vloupání do budovy hasičárny, kdy bylo poškozeno okénko na WC a 

odcizena menší hotovost. 

 

V Prasetíně občané dokončili výstavbu pergoly u hasičárny, tato je hojně využívána k setkávání 

občanů. 

 

V měsíci září se vlivem vytrvalého deště dostala do jedné studně ve Skřipinách povrchová voda. Ve 

vsi byla přistavena cisterna s pitnou vodou. Obec připravuje opatření, aby se zamezilo ve vniknutí 

povrchové vody do studně.   

 

Obec podala žádost na MAS Krajina srdce na vybudování dětského hřiště v Kladrubech. 

 

V měsíci září proběhla kontrola na dotaci z MAS Krajina srdce na nákup vybavení do KD 

v Chotčinách. 

 

Z úřadu práce jsme obdrželi dotaci na jednoho zaměstnanci na VPP na půl roku a tato smlouva 

může být v lednu prodloužena o dalších 6 měsíců. 

 

 

V září proběhly volby do zastupitelstev krajů. Volební účast byla 28,9% tj.  201 voličů. 

Nejvíce hlasů mělo ODS, druhé bylo ANO a třetí STAČILO! 

 

 

 

3. Žádosti 

 

Žádost právnické osoby ZD Dolní Hořice o směnu části obecního pozemku p.č. 1103  za část 

pozemku p.č. 617 v k.ú.  Dolní Hořice cca 200 m2. 

Usnesení: Zastupitelstvo schvaluje žádost právnické osoby ZD Dolní Hořice o směnu části 

obecního pozemku p.č. 1103  za část pozemku p.č. 617 v k.ú.  Dolní Hořice cca 200 m2. 

Ostatní náklady se směnou hradí ZD Dolní Hořice. 
Pro: 11   Proti: 0    Zdržel: 0 

 

 

Žádost fyzických osob o odprodej části pozemku p.č. 423/1  v k.ú.  Chotčiny cca 50 m2  

Usnesení: Zastupitelstvo schvaluje záměr prodeje části pozemku p.č. 423/1  v k.ú.  Chotčiny 

cca 50 m2.  
Pro: 11   Proti: 0    Zdržel: 0 

 
 

 
 

 

4. Různé 

 

Starosta přednesl rozpočtové opatření č. 7 

Usnesení: zastupitelstvo schvaluje rozpočtové opatření č. 7 

Pro: 11   Proti: 0    Zdržel: 0 
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Starosta přednesl zprávu o dílčí kontrole hospodaření obce v roce 2024, ve které je upozorněno, že 

nebyla uveřejněna skutečně uhrazená cena za nákup víceúčelového vozidla na profilu zadavatele. Na 

základě tohoto zjištění se obec zavazuje dodržovat ustanovení zákona č. 134/2016 Sb., o zadávání 

veřejných zakázek, ve znění pozdějších přepisů (ustanovení §219 odst. 3). 

Usnesení: Zastupitelstvo se zavazuje dodržovat ustanovení zákona č. 134/2016 Sb., o zadávání 

veřejných zakázek, ve znění pozdějších přepisů (ustanovení §219 odst. 3). 

Pro: 11   Proti: 0    Zdržel: 0 

 

 

Starosta informoval o pokračování stavebního řízení na sklad zahradní techniky v Lejčkově. Obec 

obdržela stanovisko projektanta ohledně výstavby skladu zahradní techniky na jiné vytipované parcele 

v k.ú. Lejčkov. 

Usnesení: Zastupitelstvo bere na vědomí. 

 

 

P. Černý - informace o skladu nářadí v Lejčkově. 

 

 

Starosta podal informaci o jednání s majiteli pozemků pro geodetický průzkum obchvatu Kladrub. 

 

 

Pí Příkopová – informace o tabulích názvu obcí Kladruby a Lejčkov. Požádat pozemkový úřad o 

výstavbu cest v jednotlivých částech obce. 

 

 

P. Rosol – oprava el. vedení na VO v Horních Hořicích 

 

 

 

  

  

 

 

 

 

 

 

5. Závěr 

 

Starosta poděkoval přítomným za účast a zasedání ve 20:15 ukončil. 


